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Kérdés
Dr. Szili Katali n
az Országgyűlés Elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony !

„Gabona értékesítés, tárolás " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kíváno k
benyújtani Gráf József mez őgazdasági és vidékfejlesztési miniszterhez . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

2008-ban a jó időjárásnak és a magasabb szintű termelésnek meglett az eredménye, j ó

termésátlagok születtek . Ekkor jelentkeztek az első problémák : a búza értékesítési nehézségei ,

alacsony felvásárlási ár és eladhatatlan készletek. A következ ő nagy sokk a napraforgó

szerződések visszavonása és felvásárlási árának megfelez ődése volt. Ezután jött a kukoric a

betakarítás, amikor még sok helyen az el őző növények termései foglalták a helyet a termelők

raktáraiban . A kereskedők raktárai viszonylag üresek voltak, ezért a terményt az eladás i

kényszer miatt olcsón, szinte önköltségi ár alatt fel tudták tölteni . Elmondhatjuk, hogy a

magas termésátlag ellenére sem volt nyereséges a termelés . Plusz költséget jelent még a

tárolás is . A malmok és növényolaj ipari cégek a mai napig alacsony alapanyag készlettel

dolgoznak, kis mennyiségek vásárlásával a termel őkkel finanszíroztatják termelésüket. Sajnos

máig jellemzőek a gabona értékesítési nehézségek és az ebb ől fakadó magas tárolási

költségek . Mikor rendez ődik végre a helyzet?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2009 . február 4 .

Tisztelettel :

.02
Domokos László
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség


	page 1

